


VERBEN
1. Τα βοηθητικά ρήματα sein και haben
sein		haben
ich 		bin 		habe
du 		bist		hast
er/sie/es ist		hat
wir		sind		haben
ihr		seid		habt
sie/Sie	sind		haben

2. Τα ομαλά ρήματα, όπως π.χ. το ρήμα spielen
spielen
ich 		spiel-e		
du 		spiel-st		
er/sie/es	spiel-t 	
wir		spiel-en	
ihr		spiel-t
sie/Sie	spiel-en

ΕΞΑΙΡΕΣΕΙΣ: 
· Όσα ρήματα έχουν θέμα που τελειώνει σε s, ss, ß, sch, z, x, σχηματίζουν το β΄ενικό μόνο με t. 
z.B. ich tanz-e, du tanz-t
	ich heiß- e, du heiß – t

· Όσα ρήματα έχουν θέμα που τελειώνει σε d, t ή σε σύμφωνο+m, n (και πριν δεν υπάρχει l ή r), παίρνουν ένα e πριν από την κατάληξη στο β΄και γ΄ενικό και στο β΄πληθυντικό.
z.B. du arbeit-e-st (= εσύ δουλεύεις)	du find – e-st	
     er-sie-es arbeit-e-t 			er-sie-es find-e-t
     ihr arbeit-e-t					ihr find –e-t
· Όσα ρήματα τελειώνουν σε –eln(όπως το ρήμα angeln), χάνουν το –e του θέματος στο α’ ενικό πρόσωπο του ενεστώτα.
angeln
ich angl -e

3. Τα ανώμαλα ρήματα, που αλλάζουν το φωνήεν του θέματός τους στο β΄και γ΄ενικό. Διακρίνονται σε 3 κατηγορίες:
α −› ä		e −› i			e −› ie
fahren		sprechen			lesen
ich 		fahr-e		sprech-e			les-e		
du 		fähr-st		sprich-st			lies-t	
er/sie/es	fähr-t 		sprich-t			lies-t	
wir		fahr-en		sprech-en			les-en
ihr		fahr-t		sprech-t			les-t
sie/Sie	fahr-en		sprech-en			les-en






